
Info punkter fra bestyrelsesmøde 21/11-24: 

 

• Gennemgang af regnskab pr 30/9 samt estimat for resten af året.  

• Gennemgang af budget og nye takster. Takster udsendes i Nyhedsbrev og nyt takstblad 

lægges på hjemmesiden om kort tid.  

• E-mail kampagne har båret frugt. Vi er nede på kun 250 forbrugere uden e-mail - af dem er 

ca. halvdelen fritaget for elektronisk post. Vi prøver stadig at få de sidste med.  

• Konverteringen nærmer sig. Kontoret er lukket 9/12-24 pga. internt kursus i det nye 

program. 

• Der er fortsat stor fokus på beredskabsarbejdet, NIS2 og CER bekendtgørelserne.  

• Varmeproduktionen består hovedsageligt af VP, som har overtaget efter elkedlen. Gas 

bruges pt. kun når der skal laves strøm på motorerne ( vi er jo et kraft varmeværk) og 

gaskedlen har ikke været i brug siden april.  

• Arbejdet med at nedbringe retur temperaturen bærer frugt.  

• Renoveringen på Nyledsbakken er færdig i næste uge. Asfalt arbejde udføres først som en 

midlertidig belægning. Selve slidlaget lægges først et år efter. Dette er normal praksis. 

Arkiveret 18/12-24 


